
Miért veszélyes
a zugszemét?

 
A  zugszemét  azért  nagyon  veszélyes,  mert
bármilyen  káros  anyagot  tartalmazhat,  ami
nem  csak  a  levegőbe kerülhet,  de  mélyen  a
talajba  bejuthat,  majd  azon  keresztül  a  növé-
nyekbe,  majd  közvetlenül,  vagy  akár  állatokon
keresztül közvetve, az élelmiszerláncba....
Ezen túlmenően még tűzveszélyes is lehet.
A fő  probléma  az,  hogy  akik  nem  tisztelik  a
hulladékgazdálkodási és
hulladékkezelési  törvé-
nyeket,  azoktól  nem
várhatjuk el, hogy eleve
veszélyes  hulladékot,
vegyszereket  vagy  azok  ismeretlen
kombinációját ne  helyezzék  ugyanígy  el
illegálisan...
Nagyon  fontos,  hogy  az  így  elhelyezett  szemét
minél  hamarabb  ártalmatlanítva  legyen,  még
mielőtt  a  környezetre  káros  anyagok  jelentősen
elszivároghatnának belőle!



Fontos tudni, 
hogy az illegális

hulladékelhelyezés ma
már bűncselekménynek

számít.
Az  elhelyezett  hulladék  tartalmát  átvizsgálva  a
származására  utaló  nyomok  sok  esetben
eredményesen  elvezetnek  az
elkövetőkig!
Tehát  nagyon  is  van  értelme
odafigyelni rá és bejelenteni!

Nekem fontos az Ön és családja egészsége is,
 nem csak a sajátom!

Ha  illegálisan  elhelyezett  szemetet  talál  Győr
területén bárhol,  bárkinek a telkén, más magán-
területén,  közterületen,  haladéktalanul  jelezze
felénk,  hogy  a  megfelelő  szervekkel  együtt-
működve minél hamarabb ártalmatlaníthassuk!
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